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Адрес Mixer Systems, Inc. 
190 Simmons Avenue 
Pewaukee 53072 
PoBox 10

Страна Wisconsin

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Mixer Systems is an American based manufacturer of three different types of mechanical, batch mixers for the glass & ceramic industries. The Turbin
mixer has set the standard for glass mixing and is a low profile, pan type compulsory mixer that mixes in as little as 90 seconds and can have up to 3
discharge doors. It is ideal for the float, container, fiberglass, tableware, frit and specialty markets. The Planetary mixer is a stationary pan design with
a unique counter current mixing action for standard or difficult to mix materials. This open pan concept keeps the level of the batch to a minimum and
can provide faster cycle times. The single shaft mixer is a lower cost, lower maintenance mixer that has lower operating costs with very little wear and
tear to the mixer.

These mixers give quick, homogeneous blending for wet or dry mixing. Cullet & batch pre heating systems preheat cullet & raw glass batch before it
enters the furnace to reduce melting costs. The Hammermill crusher crushes waste glass to be remelted in the furnace. Bottom discharge & rollover
skip hoists can lift batch / bulk material to areas where there is little space available.

Company Profile of Mixer Systems, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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